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Z A P I S N I K 
s 52. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 18. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački 
Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 
Delnice, Nikola Muvrin, direktor  “Risnjak-Delnice” d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za 
proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričale: Katarina Mihelčić i Zvezana Jerković. 
 Odsutni: Irena Vučenik Šostik, Dario Medvedec 
 
 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
 TOMISLAV MRLE 
- U izradi su materijali za natječaj za javne potrebe za 2015. koji će se raspisati na jesen.  
- Napisani su dopisi i odgovori za zamolbe za sufinanciranje. 
- Napravljeno je očitovanje prema OŠ Frana Krste Frankopana vezano za osobnog asistenta. 
- Dorada materijala sa sjednice Gradskog vijeća, slanje donesenih odluka na objavu u „Službene 

novine“ kao i stavljanje na web stranicu Grada. 
- Pomoć u pripremi Kotar festa. 
- Kolegica Bubanj radila je na imovinsko pravnim poslovima, napravila je ugovor o ustupanju prava 

vlasništva, bila na raspravama na Sudu. 
- Pomoć u izradi aneksa ugovoru za obavljanje poslova Hrvoju Zatezalu koji želi položiti stručni 

ispit, a prema naputku Ministarstva uprave, to može učiniti ukoliko za vrijeme volontiranja 
obavlja poslove upravnog postupka. U tom smislu sačinit će se aneks ugovoru.  

- Izvršen je uvid u predmet vezano na žalbu za dodjelu grobnog mjesta i nakon konzultacija 
napravljeno je 2. stupanjsko rješenje. 

- Napravljen je i poslan, Županiji i gospodinu Smiljaniću,  predugovor vezan uz ostavinu iza pok. 
Janet Majnaric.  

- Danas će dio djelatnika obaviti liječnički pregled na medicini rada vezano za rad na računalu.  
- Radi se na rješavanju imovinsko pravnih odnosa iz 1972. godine na zahtjev stranke (Jasenka 

Juzbašić) i uz znanje i ovlaštenje punomoćnika grada i Odvjetništva iz Rijeke.  
- Sudjelovao je u primopredaji Doma oružanih strana od strane MORH-a prema DUUDI. Očekuje 

se dobivanje prostora Doma u rujnu.  
- Dano je očitovanje na prijedlog programske podloge za oblikovanje prostora Narodne knjižnice. 
 

GORDANA PISKAČ 
- Supilova ulica je ogromna investicija koja traži stalno prisustvo, pa je tako cijeli utorak proveden 

u sastancima vezanim na tu temu. Naime, održan je sastanak za investiciju Komunalca, za našu 
investiciju, te s direktorom vezano za radove koji će evidentno bit dodatni i nepredviđeni. Načelno 



je dogovoreno da bi se ti radovi izvodili putem komunalnog poduzeća, a radove bi sufinancirao 
Grad.  

- Iskorigiran je troškovnik za fontanu i pripremljen je za javnu nabavu. 
- Uvidom u proračun utvrđeno je da će, unutar sredstava namijenjenih komunalnim radovima, biti 

sredstava za dovršenje radova na uređenju mrtvačnice u Kuželju.  
- Stupili smo u kontakt s gospodinom Frankom, a vezano za prolaz preko njegove parcele do 

Bunara gdje bi se višak materijala iz Supilove ulice odvozio.  
- Radnički dom: radovi su u tijeku što se tiče fasade i krova. Što se tiče prostora budućeg disco 

kluba, dogodio se prodor vode u objekt jer zidovi nemaju izolaciju. Obzirom da izvođač 
namjerava napraviti još jedan zid ne bi se trebao događati veliki priliv vode. Dogovoreno je da se 
neće raditi svjetlarnici kako se ne bi dogodio dodatni dovod vode. Danas će se dogovoriti način na 
koji će se zidovi, iznutra, obraditi. Što se tiče druge strane (prema Sotlaru) gdje je bila predviđena 
izrada pojasa uz fasadu s kulir pločama, došlo se do zaključka da bi bilo bolje staviti beton. 
Također, tamo treba riješiti kanalizaciju što će idući tjedan napraviti Komunalac. Osim toga, za 
Radnički je dom došla Situacija te će se uputiti Zahtjev za sredstva prema Fondu. 

- Nakon što se riješi Supilova ulica biti će nužno krenuti u rješenje odvodnje u Lučicama. Odvodnja 
je loša, događa se plavljenje okućnica i to svakako treba riješiti.  

- Jučer je održan sastanak s predstavnicima D.E.L.N.I. koji su ponovno došli s idejom kako bi 
njihova cesta trebala izgledati. Sastanku su prisustvovali GEC i Fracasso. Ponovila im je što sve 
trebaju napraviti i kako prijedlog mora izgledati te da isti mora biti potpisan od strane svih 
vlasnika.  

- Izdana je narudžbenica za novi kotao za zgradu gradske uprave koji će zamijeniti stari kotao na 
naftu. Pita, što učiniti s tim starim kotlom? Gradonačelnik navodi da od 2018. godine nafta više ne 
može biti pogonski energent za zagrijavanje, no treba ga ponuditi na javnom oglasu. Ukoliko neće 
biti zainteresiranih treba ga dati „Metisu“ za staro željezo.  

-  
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Sve što je planirano je i odrađeno. 
- Danas će organizirati sastanak s predsjednikom Upravnog vijeća sastanak vezano uz Statut JVP.  
- Uređeni su garažni prostori, pokošena trava iza doma.  
- Kreće s prijavom stručnih ispita za posebne ovlasti i odgovornosti za sve vatrogasce. 
- Intervencija nije bilo. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Obavljeno je redovno održavanje, košnja manjih površina u gradu, čišćenje grada. 
- Najaktualnija je košnja delničkog polja i polja u manjim mjestima. Što se tiče primjedbe MO 

Turki na nepokošene površine, navodi da su MO formirani da neke stvari i odrađuju, a ne samo da 
potražuju od grada, te navodi primjer MO Delnice koji su uredili i očistili igralište pokraj Doma 
OSRH. Košnja se dogovara s gospodinom Deranjom koji nabavlja novi stroj sa senzorima budući 
ljudi i dalje postavljaju metalne šipke u polja.  

- Nabavljena je rotacijska kosilica kao i oprema za mrtvačnicu u Kuželju. 
- Postavljene su velike kante za otpad i to na dva odvojka prema Brodu na Kupi, na Žingrletu i 

Vodenjaku.  
- Radovi na Radničkom domu odvijaju se u rokovima. Krov je završen, fasada bi trebala biti gotova 

danas nakon čega se skida skela, a u tijeku su i radovi u prostoru budućeg disco kluba. 
- Otvara se natječaj za uređenje poljoprivrednog zemljišta, te će izvidjeti na koji se natječaj 

poduzeće može javiti.  
- Pločica s margilja na Lujzinskoj cesti nije pronađena te će se napraviti nova.  
- Danas će se održati sastanak s Kotar teatrom vezano uz održavanje Kotar festa.  
- Gradonačelnik je ponovo iznio potrebu košnje trave koja je na nekim prostorima dosegla 1,5 

metara.  
- Zasad lavande je uređen i lijepo raste. 
- S gospodinom Belobrajdićem  dogovoreno je uređenje staza oko groblja. Staza će se nasipati 

pijeskom i očistiti. 



- Gradonačelnik je zamolio da djelatnici Risnjaka sklone ploču o zabrani bacanja smeća na prostoru 
pokraj garaža uz tzv. crvenu zgradu na Lujzijani. Naime, na tom prostoru jedna stanarka proizvodi 
humus te je napravljen humusni obrov na kojem je zasađena lavanda, jorgovan i drugo raslinje. 
Također, što se tiče jelki u dvorištu iste zgrade, ukoliko stvaraju probleme u smislu padanja suhih 
dijelova iste treba maknuti.  

- Gradonačelnik će ponovo razgovarati s voditeljem HŠ Uprave šuma Podružnice Delnice vezano 
uz micanje velikih jela u malom parkiću.   

- Što se tiče „crvene zgrade“ dio stanara upitao je da li im Risnjak može maknuti brezu koja je 
posađena u njihovom dvorištu i koja im smeta. Gordana Piskač navodi da je tamo fizička ograda 
unutar  koje je više parcela i tamo najprije treba formirati okućnicu, parcelu. Gradonačelnik navodi 
da bi svakako trebalo, ukoliko Risnjak bude rušio brezu, dobiti pismenu suglasnost svih stanara 
zgrade.  

- Gradonačelnik je predložio da se iskoriste oblice, koje će se dobiti od porušenih stabala, za 
„sakrivanje“ kontejnera koji se nalaze na ulazu u Park.  

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Prisustvovanje iskolčenju u Poslovnoj zoni Lučice – Palfinger. Preostaje napraviti parcelacijski 

elaborat da se srede imovinsko pravni odnosi. 
- U Ulici Petra Krešimira IV uspostavila se uzurpacija pojasa dijela površine do ceste. Radi se o 

širokom pojasu ceste koji je predviđen za nogostupe. Uzurpacija je postojeća i treba krenuti u 
rješavanje imovinsko pravnih odnosa te treba odlučiti da li taj dio prodati, koliko prodati, po kojoj 
cijeni i pod kojim uvjetima. Gradonačelnik navodi da svakako treba legalizirati situaciju i krenuti 
u rješavanje tog problema.  

- Popisivane su auto olupine i obilazak terena i to po prijavi, u Lučicama, a vezano uz deponiranje 
materijala na privatnoj parceli o čemu je napravljen zapisnik. Navodi da je pitanje nadležnosti tko 
će taj problem riješiti jer građevinska inspekcija nema nadležnost, zaštita okoliša od toga se 
ogradila, a komunalni redar može postupiti samo ako se radi o otpadu, a ovdje se zapravo radi o 
materijalu koji će se dalje koristiti za poslovnu djelatnost. Gradonačelnik navodi da to ne može 
biti otvoreno skladište, da treba vidjeti da li se odlažu dijelovi auta što potencijalno može zagaditi 
okoliš, te se stranku treba uputiti da postupi po važećim pravilima za odlaganje takvog materijala.  

- Izvršena je kontrola radova na održavanju ceste prema Razlogama. 
- Izrađen je Ugovor za terasu u Brodu na Kupi. 
- Prometno redarstvo u četvrtak je radilo na regulaciji prometa, a izdalo je i prekršajne naloge te 15 

kazni za one koji nisu platili kaznu po rješenjima. 
- Napravljen je dodatni popis zelenih površina za košnju, pa se radi nova tablica i novi nalozi će ići 

prema Risnjaku za te dodatne površine. 
- Obavljaju se pripreme za zakup poslovnog prostora odnosno za raspisivanje natječaja za poslovni 

prostor u Crnom Lugu i u tom se smislu vode dogovori s potencijalnim zakupoprimcem.  
- Obavljali su se poslovi vezani uz izdavanje suglasnosti za manifestacije koje su bile i koje će biti. 
- Radilo se na Odluci vezanoj uz odgodu naplate parkiranja.  
- Obavljena je analiza ponude za uređenje disko kluba. 
- Naručene su nove ploče s nazivima ulica.  
- Radilo se na horizontalnoj signalizaciji.  
- Prihvaćena je ponuda za izmjenu vanjske stolarije u Brodu na Kupi. 
- Ide se u kontrolu košnje privatnih parcela, poslano je 250 zahtjeva.  
- Obavljaju se poslovi vezano uz naknade za nezakonito izgrađene  zgrade.  
- Analizirao se zahtjev za obnovu postupka vezanog uz komunalnu naknadu za vojne građevine 

odnosno za građevine koje su u vlasništvu države i opće je mišljenje da se sve podredilo tome da 
se država oslobodi plaćanja.  

- Pregledani su svi računi vezano za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i oborinske odvodnje.  
- U Kamenitoj i Frankopanskoj ulici pregledane su šahte, dat je nalog za sanaciju nekih koje su se 

uleknule, te nalog za nove slivnike na raskršću tih dviju ulica kako bi se spriječilo otjecanje vode 
iz Frankopanske u Kamenitu jer se upojni bunar puni i ne uspijeva upiti kompletnu vodu.  



- Jučer je krenulo asfaltiranje Ulice A.G.Matoša, prvi sloj asfalta je postavljen, danas ide drugi sloj. 
Idući tjedan dogovorit će se uređenje rampi, nasipavanje bankina zemljom te horizontalna 
signalizacija. 

- U Lučicama je pregledana oborinska odvodnja.  
- Održan je sastanak s D.E.L.N.I. 
- Radilo se na poslovima ovrhe komunalne naknade, knjiženja i naknadama za nezakonito izgrađene 

zgrade. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Dogovorili smo posjet Aleksandra Stankovića u srijedu,  23. 7. u Caffe baru „Centar“. 
- Posjećen je Dom za stare i nemoćne osobe. 
- Dogovor s dogradonačelnicom vezano uz promociju knjige Željka Laloša. 
- U fazi je traženja Matične knjige radnika knjižnice jer je nema.  
- S Obrtom „Magdalena“ je dogovoren način prezentacije povijesti knjižnice na plakatima za 140. u 

Radničkom domu. 
- Za otpis knjiga dobivena je dozvola NSK i Matične službe u rijeci.  
 
ĐULIO JUSUFI 
- Odrađen je polugodišnji financijski izvještaj te polugodišnji izvještaji za JVP koji su dostavljeni 

Državnoj upravi za zaštitu i spašavanje. 
- Predan je JOPPD. 
- Izmijenjena je Odluka o pokretanju postupka javne nabave. 
- Isplaćene su naknade članovima Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda.  
- Napravljeno je Izvješće usporedbe osiguranja. 
- Napravljena je 2. izmjena Plana nabave Grada Delnica.  
- Obavljena je komunikacija vezana uz nabavu tableta za vijećnike i očekujemo povratnu 

informaciju.  
- Obavljaju se redovne aktivnosti vezane uz knjiženja, obračun PDV-a, opomene, ovrhe, 

kompenzacije, kontrola bilance i slično.  
 
 
 
Dovršeno u 9,20 
 
 
Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 
 


